
 

 

 

 

Tarnów, 23 grudnia 2024 r. 

KRM.0003.205.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XII sesji Rady Miejskiej 19 grudnia 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Zbigniew Kajpus, w kwestii 
bezpieczeństwa mieszkańców miasta, poprosił o informacje związane z planowaną budową parkingu 
wielopoziomowego, który również ma spełniać funkcję schronu (doraźnego ukrycia), który miał 
powstać w pobliżu Urzędu Wojewódzkiego. Chciał wiedzieć, na jakim to jest etapie i jakie są szanse na 
zrealizowanie tego projektu. Na chwilę obecną populacja Tarnowa może liczyć w 2% na możliwość 
skorzystania z takich miejsc, co jest bardzo niskim wskaźnikiem. Radny uważa to za bardzo istotną 
kwestię dla poczucia bezpieczeństwa mieszkańców. 

 


